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Medlemmer, varamedlemmer, intern 
 

 

 
 
Møteprotokoll fra møte 15.2.2022 
 
Møtested: Formannskapssalen, kommunehuset 
 
Tilstede: Jarle Adolfsen, Hans Nikolaisen, Jørun Rognsaa, Svein Prestbakk 
Andre:  Kristin Fjærvoll og Lars Strøm (sak 6/22) 
  Grethe D. Kleppe – sekretær 
 
Forfall:  Inessa Forsgren 
 
Sak 1/22: Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes. 
 
Sak 2/22: Godkjenning av protokoll fra møte 20.10.2021 
 
Vedtak: Protokoll fra møte 20.10.2021 godkjennes. 
 
Sak 3/22: Referatsaker 
  v/leder 
   a brev til ordfører om involvering av Eldrerådet 
   b leder invitert til Salangen Pensjonistforening og Levekårsutvalget. 
   c Spørreundersøkelse om opplæringsbehov (Senter for Aldersvennlig 
Norge) 
   d Epost fra Frivilligsentralen om Salangen Foreningsportal 
   e Epost fra Livsglede for Eldre. Video om livsgledehjem (sykehjem) på 
nettet. 
 
Vedtak: Tas til orientering. 
 
Sak 4/22: Årsmelding 2021 
 
  Årsmelding lagt fram på møtet. 
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Vedtak: Årsmelding 2021 godkjennes. 
 
Sak 5/22: Mer frivillighet i Salangen 
  Forslag til utspill lagt fram på møtet. 
 
Vedtak: Uttalelse enstemmig vedtatt. 
 
Sak 6/22: Omorganisering og utvidelse av SABE 
  Pleie- og omsorgssjef Kristin Fjærvoll og adm.sjef Lars Strøm var invitert for å 
gi info om denne saken. 
 
  - stort «trøkk» på Sabe, har for lite plasser 
  - 22 plasser, alle rom i bruk, Karen-stua åpnet 
  - en ø-hjelps plass delt på kommunene Ibestad, Dyrøy og Salangen 
  -omorganisering ved Sabe – dette for å bruke arbeidskraft mer effektiv 
  - folk skal kunne bo hjemme lengst mulig 
  - hjemmetjenesten skal styrkes 
 
  -utbyggingsplan –lagt inn i økonomiplanen, begynt å sette av midler 

-ikke satt ned noen grupper ennå, - eldrerådet vil også bli involvert i prosessen 
-må se på flere muligheter/ulike modeller når det gjeld 

eldreboliger/omsorgsboliger 
 
Leder la fram uttalelse fra eldrerådet til saken 
 
Vedtak: Uttalelsen enstemmig vedtatt. 

 
Sak 7/22: Brukerråd i pleie- og omsorg ? 
 
 Vedtak: Saken utsettes 
 
Sak 8/22: Eventuelt 
 
  Ingen saker. 
 
Møtet slutt! 
 
 
Grethe Davidsen Kleppe - sekretær 
fagleder 
 
Dokumentet er elektronisk godkjent og har derfor ingen signatur 
 
 
 
Vedlegg 
Årsmelding 2021 
Økt frivillighet 
Ombygging SABE 
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